
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Teams 
Dato: 11.01.2021 
Tid: 17:00 – 19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Linda Lillemo Leder  
Jette Nyeng Nestleder  
Sigurd Ramdal Medlem  
Rikke Katrine Lysvand Medlem  
Pia Marice Brandvik Medlem  
Thea Remso Medlem  
Isak Kimo Medlem  
Vida Lund Medlem  
Lone Sandvik Lyngstad Medlem  
Nora Brødreskift Medlem  
Henning Skjelvan Vikan Medlem  
Kasper Farbu Ramdal Medlem  
Hanne Sørli Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Victoria Berget MEDL  

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 

 
 
 
Gjennomgang fra elevrådene 
 
Åsly- Har ikke hatt møte grunnet korona. 
 
Stadsbygd- Har ikke hatt møte. 
 
Testmann- Har ikke hatt møte. 
 
Vanvikan- Har arrangert volleyballturnering og pizzasalg i desember. 
 
Mælan- Siste møte i desember. Gikk rundt med gløgg, pepperkaker og klementin. Strengt 
smittevern. 
 
Johan Bojer VGS skolested Leksvik- Har hatt juleavslutning. Klassevis med strengt smittevern. 
Hyppige møter i desember for å planlegge, gjennomføre og evaluere avslutningen. Utsatte 
møte i januar på grunn av smittevern. 



 
Johan Bojer VGS skolested Rissa- Har ikke hatt møte siden sist. 
 
 
Eventuelt 
 
Oppfølging av Merch: 
 
Isak er godt i gang med å undersøke priser på munnbind og klistremerker. Undersøkelsene 
fortsetter etter tilbakemeldinger fra rådet. 
 
Instagram- takeover: 
 
Sigurd har takeover i uke 2, Rikke i uke 3 
 
Månedens mening: 
 
Sigurd skriver månedens mening i januar. 
 
Isak skriver i februar. 
 
Sigurd skriver i mars. 
 
Linda skriver i april. 
 
Vi diskuterte rus- og festmiljø i kommunen. 
  



 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 1/21 Status inkluderingsprosjektet  
DR 2/21 Ungdomsprisen  

 
 

DR 1/21 Status inkluderingsprosjektet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 11.01.2021  
 
Dette har inkluderingsgruppa tatt opp på sist møte: 
 
· Boka holder på å ferdigstilles 
 
· Har søkt om penger, fått innvilget litt allerede, ser ut til at finansieringen av boka går i boks 
 
· Har hatt møte med grafisk designer, og Tobias Dahle. Skal jobbes videre med 
 
· Utsatt foredrags-turne mtp. smittevern 
 
 
 
 

DR 2/21 Ungdomsprisen 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 11.01.2021  
 
Vi har avklart hvordan valgprosessen blir. Kulturuka er utsatt på ubestemt tid, dermed utsetter 
vi utdelingen av prisen. Foreløpig er det kun en nominasjon, så vi fortsetter og skjerper 
promoteringsarbeidet både på sosiale media og i elevrådene. 
 
 
 
 


